

HIVER / WINTER

HEAT BLIZZARD LADY D30 37.5®

289,9€
XS-XL

» Noir / Black / 4526-1



CF PAGE 166

Les Heat Blizzard D30 37.5® rassemblent le meilleur des technologies Furygan pour une protection et un confort ultime, supportés par un système chauffant performant, et piloté par une application novatrice. Le résultat est sans appel : une résistance optimisée contre l'eau et le froid, tout en offrant sécurité, confort et ergonomie lors de la conduite d'un deux-roues motorisé dans les conditions climatiques les plus délicates.

The Heat Blizzard D30 37.5® gloves bring together the best of Furygan technologies for ultimate protection and comfort, supported by a powerful heating system and driven by innovation. The result is optimised resistance against water and cold, whilst offering safety, comfort and ergonomics when riding in any climate.

PROTECTION

■ Renfort paume. Palm reinforcement.



APPROVED



Métacarpes / Metacarpals

ERGONOMIE / ERGONOMICS

■ Membrane étanche et respirante.

Waterproof and breathable membrane.

■ Technologie 37.5® (doublure et isolation) qui capture et élimine l'humidité.

37.5® technology (lining and padding) which captures and releases moisture vapor.

■ Insert Furygan Sensitive Science pour tactile.

Furygan Sensitive Science insert for touchscreen devices.

■ Insert essuie-écran. Visor wipe insert.

■ Contrôle via un bouton, facile à actionner et indicateur de mode de chauffe lisible en un clin d'oeil.

Easy to handle one-button control panel, and easy to read Heat Mode Indicator.

■ Préchauffez, contrôlez, optimisez vos gants grâce à l'application gratuite Furygan Heat System disponible pour iOS et Android.

Program, control, refine and optimise your gloves thanks to the Furygan Heat System app for iOS and Android.

MATIÈRES / MATERIALS

■ Cuir de chèvre. Goat leather.

